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To: SATE [BEA @minvws.nl]
From: 8.1.2¢

Sent: Tue 6/30/2020 7:36:25 PM

Subject: RE: LCH en archivering

Received: Tue 6/30/2020 7:36:25 PM

Dag
De vermelding van LCH op deze pagina 1s onhandig?

https: /www.rijksoverheid nl/mimsteries/minmsterie-van-volksgezondheid-welzijn-en-sport/organisatie/organogram

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

:JE minvws.ol>
jdag 26 jun. 2020 11:40 AM

<EEEDNmint kc.ol->.[EEC EXE mins oI

aFW: LCH en archivering

Goedemorgen 5.1.2¢

Zie hieronder het advies van WJZ, mbt tot het LCH en de archivering.

De gegevens van rechtstreeks door VWS gesloten contracten en overeenkomsten zijn reeds in bezit van VWS, en dat zelfde geld
voor de rechtstreeks door VS betaalde overeenkomsten.

Daarnaast zijn de volgende zaken te onderscheiden:

- orders met een waarde hoger dan 5 miljoen, waarvan is afgesproken dat deze actief voor akkoord worden voorgelegd aan

De informatie die voor deze beslissingen per mail is aangeleverd bijBE zi jn in zijn mailbox beschikbaar. at
heeft hiervan een overzicht gemaakt. En die reeds toegezonden aan BEER2eBEER hier vanuit WOB

perspectief naar te kijken. Achterliggende dossierstukken zijn hiervoor geen onderdeel van de besluitvorming geweest, in

overleg met betekent dit dat deze stukken ook niet door VWS horen te liggen.

- Binnen het LCH wordt gewerkt met een Microsoft teams omgeving. Een aantal VWS medewerkers heeft hier toegang toe,

maar alle VWS stukken worden zoals gebruikelijk op de VWS servers opgeslagen en niet in deze omgeving. Er zijn een

drietal medewerkers die ook een meer uitvoerende rol hebben binnen het LCH (IEEE [communicatie],
enEEEFEZ]) mogelijk hebben zij hier wel actief documenten opgeslagen, dat zal moeten

worden nagegaan.

- Binnen het Team project DG zijn er een aantal door VWS ingehuurde externe medewerkers actief. Hiervoor zal een extra

stap moeten worden gezet om de informatie veilig te stellen. Dit gaat om twee medewerkers, waar of de inhuur

) of de detachering stopt of al gestopt is. Voor deze medewerkers is een aanvullende actie nodig om hun

mailservers langere tijd beschikbaar/bewaard blijven. Daarnaast geld dat er door een aantal medewerkers op andere

rijksoverheid accounts is of wordt gewerktIEEE[BZK] en [OCW]), daarbij geld dat de

informatie uit deze accounts op een VWS server gezet moet worden. Voor EEE is dat al actief georganiseerd, vanaf het

begin van zijn opdracht.

- Momenteel wordt er gewerkt aan een persoonlijke vrijwaring voor|IEEEEFI=n het LCH (IEEE) <n

de achtervang uit de begin periode ( ). Deze vrijwaring zou als gevolg hebben dat VWS

verantwoordelijkheid neemt voor de besluiten die zij hebben genomen. Alle documenten waar zij over beschikken of die

zij hebben gebruikt voor eventuele besluitvorming komen daarmee onder de verantwoordelijkheid van VWS te liggen en

zullen in dat geval ook door VWS in beheer genomen moeten worden.

Tot slot, alle financiéle verplichtingen zijn aangegaan door Mediq, die ook in het kader van de accountantscontrole moet

beschikken over de relevante documentatie. Het ligt in de lijn der verwachting dat Mediq hier vanuit haar
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bedrijfsverantwoordelijkheid, op basis van de overeenkomst tussen VWS en Mediq, al voor heeft gezorgd. Raadzaam is om hier

in het komende overleg over de financién met Mediq expliciet aandacht voor te vragen.

Maandag vind er zoals [EEF Eo0k aangeeft, op uitvoeringsniveau binnen VWS een breed overleg plaats, met als doel om alle

onderwerpen die rondom het LCH spelen in kaart te brengen en te kijken wat nog nodig is om integrale bespreking op

strategisch niveau mogelijk te maken.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX| Den Haag

Verzonden: vrijdag 26 juni 2020 09:37

@minvws.nl>

minvws.nl>; 5.1.2 5.1.2e |]

@minvws.nl>

Onderwerp: LCH en archivering

Beste 51.2e

Woensdag hebben [EXEZY en ik een lijn besproken t.a.v. archivering LCH en contracten die door VWS zijn gesloten. Ik heb met

afgesproken e.e.a. nog op de mail te zetten, omdat hier ook voor GMT een rol is m.n. t.a.v. de door VWS gesloten
overeenkomsten, meteen aan jullie beiden:

- Het is noodzakelijk in het kader van de Archiefwet en Wob dat alle informatie waarover ambtenaren van VWS beschikken

inzake LCH en in dat kader totstandgekomen overeenkomsten/afspraken, wordt veiliggesteld bij VWS. Dit betreft dus

ook documenten waar de programma DG en zijn mensen over beschikken, ook als ze die elders (bijvoorbeeld op een

server bij LCH) hebben bewaard. Voor zover die gegevens elders zijn bewaard, zouden die dus nog wel moeten worden

overgedragen aan VWS.

- Gezien de dagelijkse informatieplicht ogv overeenkomst Mediq, en de betrokkenheid van VWS medewerkers (GMT ea) bij
de totstandkoming van overeenkomsten door VWS, verwachten we dat VWS voor het grootste deel al over de relevante

informatie beschikt om een voldoende archivering/verantwoording mogelijk te maken voor Covid hotspot etc.

- We gaan daarom niet aan Mediq of individuele deelnemers aan LCH vragen om alle gegevens te overleggen waarover we

nog niet beschikken, maar:

- We vragen jullie wél te borgen dat correspondentie en andere documenten worden veiliggesteld betreffende de

totstandkoming van:

- door VWS gesloten overeenkomsten, en/of
- door VWS rechtstreeks betaalde overeenkomsten, en/of
- overeenkomsten van derden waarvoor aan VWS expliciete goedkeuring is gevraagd, en voor zover VWS daarbij ook op

de inhoud van de overeenkomst heeft gestuurd en niet slechts gevraagd is om de hoogte van het aankoopbedrag
goed te keuren.

Dit betekent dat voor zover VWS niet al over die informatie beschikt, jullie die informatie bij individuele derden die

betrokken waren bij de totstandkoming van de overeenkomst opvragen. Ratio is:
- dat de minister van VWS bestuurlijk verantwoordelijk kan worden gehouden voor de wijze waarop deze

overeenkomsten tot stand zijn gekomen, en daarover dan ook verantwoording moet kunnen afleggen;
- dat bij eventuele privaatrechtelijke geschillen tussen VWS en partijen, VWS ook moet kunnen beschikken over deze

documenten.

- Door alleen deze uitvraag te vragen denken we e.e.a. verantwoord en beperkt te kunnen houden.
- E.e.a. laat onverlet dat dus alle gegevens waarover VWS beschikt (en komt te beschikken) moeten worden bewaard.

Daaraan doen overeenkomst Medig en geheimhoudingsafspraken in het convenant niks af. Die afspraken kunnen wel een

rol spelen in het kader van de beoordeling ogv Wob (bedrijfsvertrouwelijkheid etc). Dit ook in reactie op de vraag van

naar de relevantie van deze overeenkomsten.

We hebben besproken dat we nader moeten bezien wat deze lijn in de praktijk zal betekenen: waarover beschikken we, welke

gegevens bij derden zouden (toch) nog aanvullend veilig moeten worden gesteld en zo ja, hoe is dat het beste te doen gelet op
de verwachtingen bij individuen dat gegevens niet worden gedeeld en de geheimhouding waartoe zij zich jegens elkaar hebben

verplicht? stelde een proces voor, waarbij dit vraagstuk in samenhang met andere vraagstukken inzake (huidige en

toekomst) in de komende weken nader wordt uitgewerkt:
- Eerst op uitvoeringsniveau (voor WJZ IIIIIEEINGEGEGEE TN
- En daarna het complete plaatj voorstel inbrengen in afstemmingsoverleg

EEEEen naar ik aanneem oo
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Ik heb begrepen dat dit proces inmiddels in gang is gezet (eerste bijeenkomst op uitvoeringsniveau maandag), en het lijkt me

goed dat in dat verband nader wordt bezien hoe aan dit vraagstuk concreet invulling te geven.

Met vriendelijke groet,


